
 

Protokoll vid Lungviks Hamnförenings årsstämma 
 
Datum & tid: måndag den 20 mars 2023 kl 18:30 
Plats: Cafe UH, stora salen 
 
 
 

1. Mötets öppnande 
Ordförande Jonas Karlin förklarade mötet öppnat 
 
 

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet 
Jonas Karlin och David Sandin valdes till ordförande respektive sekreterare för mötet. 
 
 

3. Godkännande av röstlängden 
Deltagarlistan för mötet godkändes av årsmötet som röstlängd. 
 
 

4. Fråga om stämman blivit utlyst i behörig ordning 
Stämman förklarades vara utlyst i behörig ordning till samtliga medlemmar per mail, 
sms samt genom annonsering på hemsidan. 
 

 
5. Fastställande av föredragningslistan 

Föredragningslistan fastställdes av mötet. 
 
 

6. Val av två justeringsmän tillika rösträknare 
Hans Westman samt Per-Arne Westerlund valdes till justeringsmän tillika 
rösträknare. 
 
 

7. Verksamhetsberättelse och förvaltningsberättelse 
Verksamhetsberättelse för verksamhetsåret 2022 lästes upp av Pelle Sjölund. 
Förvaltningsberättelse för verksamhetsåret 2022 presenterades av Jonas Karlin. 
 
 

8. Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning 
Hans Larsson gick igenom revisorernas berättelse. Revisorerna föreslår ansvarsfrihet 
för styrelsen för verksamhetsåret 2022. 
 
 

9. Beslut om ansvarsfrihet för styrelseledamöterna 
Mötet bifaller ansvarsfrihet för styreslen för verksamhetsåret 2022. 



 
 
 

10. Fastställande av avgifter och arvoden 
Avgifter 
Styrelsen föreslår oförändrade avgifter för kommande verksamhetsår. Mötet bifaller 
detta. 
 
Arvoden 
Valberedningen föreslår oförändrade arvoden för kommande verksamhetsår. Mötet 
bifaller detta. 
 
Ny modell för avgifter vid sjösättning och upptagning 
Styrelsen föreslår en ny uppdaterad avgiftsmodell för att förenkla administration, 
samt göra det så rättvist som möjligt. Samtliga båtar, oavsett storlek, betalar 1700kr i 
grundavgift per tillfälle för lyft med mobilkran. Ingen extra avgift utgår för den som 
använder traktor för att dra fram en vagn, men det kostar 500kr att ta upp sin båt på 
sjösättningsrampen med hjälp av traktor som finns på plats vid sjösättning och 
upptagning.  Eventuellt underskott debiteras solidariskt vid den årliga 
medlemsfaktureringen. 
 
 

11. Fastställande av verksamhetsplan och budget 
Jonas Karlin presenterar verksamhetsplan för 2023, Inga större investeringar planeras 
under verksamhetsåret. Huvudmålet 2023 är att lyckas förhandla fram ett nytt 
arrendeavtal samt förmå kommunen att leva upp till gällande avsiktsförklaring.  
 
Budgetförslag för verksamhetsåret 2023 föredras med estimerat positivt resultat. 
 
Mötet bifaller föreslagen verksamhetsplan och budget för verksamhetsåret 2023. 
 
 

12. Val av: 
a. Ordförande för en tid av 1 år 

Jonas Karlin  
b. Styrelseledamöter för en tid av 2 år 

i. Omval 
Per-Arne Westerlund 
David Sandin (Sekreterare) 

ii. Nyval 
Conny Abrahamsson 

c. Suppleanter för en tid av 1 år 
i. Omval 

Staffan Arnström 
ii. Nyval 

Kent Holmgren 
d. Följande ledamöter kvarstår ytterligare 1 år på sina mandat 



 
Åke Karlin 
Lars Åke Eriksson 
Anna-Karin Sjöberg 
Kari Gustafsson 

e. Revisorer för en tid av 1 år 
i. Omval 

Hans Larsson 
Anders Carlsson 

f. Valberedning för en tid av 1 år 
i. Omval 

Lennart Elfving 
Hans Westman 
 

g. Styrelsen beviljas av mötet att om behov uppstår, engagera ytterligare en 
medlem i styrelsearbetet, inför potentiellt inval vid nästa årsmöte. 
 
 

13. Arrendeavtal 
Kari Gustafsson redogör för vad som hänt under verksamhetsåret 2022 gällande 
föreningens arrendeavtal och dess omförhandling med Örnsköldsviks Kommun efter 
kommunens ensidiga uppsägning av föreningens arrendeavtal. Kari redogör i detalj, i 
kronologisk ordning vad som skett och inte skett.  
 
Tillfälle ges för resonemang och dialog för att hantera uppkomna frågor, synpunkter 
och förslag på möjlig väg framåt. 
 
Styrelsens ambition är att vi ska ha ett nytt arrendeavtal på plats innan sommaren 
2023. 
 
Per Nordgren föreslår att initiera en medling med ett antal politiker och tjänstemän, 
samt representanter från LHF samt ÖSS. Avsikten är att sondera terrängen under ett 
par veckor, innan föreningen om nödvändigt aktiverar extern juridisk hjälp. 
 
Mötet accepterar och antar Per Nordgrens förslag. 
 
 

14. Behandling av styrelsens förslag och inkomna motioner 
a. Styrelsen har inget övrigt att tillägga utöver verksamhetsplanen. 
b. Inkommen motion från Sverker Svärdby. 

Sverker föredrar sin motion gällande situationen med föreningens 
arrendeavtal. Sverker föreslår: 

i. Att en arbetsgrupp utses för att se över möjliga alternativ som 
föreningen vill ha utreda och föreslå alternativa lösningar för 
lokaliseringen av klubbens verksamhet. 



 
ii. Att utreda möjligheten till att ställa skadeståndskrav på jordägaren 

och klargöra föreningens juridiska position. Detta kan vara av vikt inför 
stundande omförhandling. 

Mötet beslutar att styrelsen får avgöra huruvida arbetsgrupp 
tillsätts/utökas/aktiveras i det arbete som redan bedrivs inom styrelsen.  
 
 

15. Övriga frågor 
Inga övriga frågor. 
 
 

16. Mötet avslutas 
Ordförande förklarade mötet avslutat. 

 
 
 
 
 
………………………………………………………  ……………………………………………………… 
David Sandin    Jonas Karlin 
Sekreterare    Ordförande 
 
Justeras: 
 
………………………………………………………  ……………………………………………………… 
Hans Westman   Per-Arne Westerlund 
 
 

 
 


